
cNummer Datum Fractie Toezegging Status Portefeuillehouder Deadline Afgehandeld 

2018/1 13-08-
2018 

 Wethouder Financiën, 
Barbara de Reijke zegt 
tijdens de 
informatiebijeenkomst 
begrotingsapp op 13 
september toe om bij de 
raad terug te komen met 
het antwoord op de vraag 
Wat de begrotingsapp 
kost, of dat binnen de 
begroting valt zoals de 
wethouder zegt en of het 
college hier zonder 
instemming van de raad 
toe kan beslissen.  
 
 

Op 2 oktober 2018  
heeft het college 
via de griffie de 
raad een memo 
met de 
antwoorden op de 
vragen 
toegestuurd.  

Wethouder 
Financiën, Barbara 
de Reijke 

 Ja, op 2 okt 
2018  

2018/2 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

OAA Wethouder  Korrel zegt 
toe schriftelijk te reageren 
op de vraag hoe de 
communicatie naar de 
raad (fractie OAA) over 
het informeren van 
bewoners over de 
behandeling van/de 
mogelijkheid van 
inspreken op het 
agendapunt 
Ontwerpbestemmingsplan 
"Parkeren Ouder-Amstel" 
in commissie/raad is 
verlopen  

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel  

 Ja, op 8 okt 
2018 



2018/3 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

OAA Wethouder Korrel geeft 
aan dat er actie 
ondernomen is op de 
weesfietsen in de 
fietsenstalling: welke actie 
daar komt de wethouder 
schriftelijk op terug.  
 

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel 

 Ja, op 8 okt 
2018 

2018/4 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

OM Wethouder Korrel zegt 
toe om de vraag of het 
mogelijk is om voor auto’s 
die een lage emissie 
hebben een afwijkende 
parkeernorm vast te 
stellen schriftelijk  te 
reageren. 
 

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel 

 Ja, op 8 okt 
2018 

2018/5 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

VVD Op de vraag wat de 
verschillen zijn voor wat 
betreft de parkeernormen 
opgenomen in de Nota 
Parkeren bij het 
Ontwerpbestemmingsplan 
"Parkeren Ouder-Amstel" 
zegt wethouder Korrel toe 
een overzicht te zullen 
leveren van de verschillen.  
 

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel 

 Ja, op 8 okt 
2018 



2018/6 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

GL De wethouder geeft aan 
de opmerkingen over de 
leesbaarheid van de 
stukken bij 
Ontwerpbestemmingsplan 
"Parkeren Ouder-Amstel"  
ter harte te nemen. Zij 
zegt toe daar in het 
vervolg op te zullen 
letten.  
 

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel 

 Ja, op 8 okt 
2018 

2018/7 27-09-
2018, 
Cie 
Ruimte 

GL Op de vraag of 
fietsparkeren van 
toepassing is voor 
Ouderkerk of niet  
zal de wethouder 
schriftelijk reageren.   
 

Op 8 oktober 
heeft de raad een 
memo van het 
college met een 
reactie op de 
tijdens de cie 
vergadering van 
27 sept gedane 
toezeggingen 
ontvangen 

Wethouder 
verkeer, Rineke 
Korrel 

 Ja, op 8 okt 
2018 

2018/8 27-08-
2018, cie 
Ruimte 

D66 Wethouder Korrel belooft 
te kijken naar het 
verspreidingsgebied van 
nieuwsbrief De Zonnehof. 
De wethouder komt terug 
op de vraag hoe voor een 
bepaald 
verspreidingsgebied is 
gekozen. 
 

Op 9 oktober 
heeft de raad een 
mail van het 
college ontvangen 
met een reactie 
op de gestelde 
vraagJa,  

Wethouder Korrel  Ja, op 9 okt 
2018 



2018/9 4-10-
2018, cie 
B&B 

VVD, 
OAA, 
CDA 

De burgemeester zegt 
naar aanleiding van 
vragen van de fracties 
VVD, OAA, CDA over het 
raadsvoorstel 
Brandweerkazerne toe te 
zullen (blijven) monitoren 
of de lokale kennis van 
het gebied bij de korpsen 
gegarandeerd is, ook voor 
wat betreft de 
brandkranen. 
 

    

2018/10 4-10-
2018, cie 
B&B  

 De burgemeester zegt bij 
de behandeling van het 
voorstel 
Brandweerkazerne toe dat 
het voorstel opnieuw aan 
de raad wordt voorgelegd 
op het moment dat de  
eindafrekening er is voor 
wat betreft de 
voorbereidingskosten. 
 

    

 


